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Uittreksel uit het register der beraadslagingen van de Gemeenteraad
 

Cathy Clerbaux, Voorzitster ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Alain Wiard, Anne Depuydt, Cécile Van Hecke, Tristan Roberti, Benoît Thielemans, Jan Verbeke,
Schepenen ;
José Stienlet, Philippe Desprez, Véronique Wyffels, Guillebert de Fauconval, Jean-Marie Vercauteren,
Didier Charpentier, Jos Bertrand, Martine Spitaels, Michel Kutendakana, David Leisterh, Michel
Colson, Anne Spaak-Jeanmart, Hugo Périlleux-Sanchez, Dominique Buyens, Sandra Ferretti, Odile
Bury, Roland Maekelbergh, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Jean-Manuel Cisey, Schepen ;
Martine Payfa, Gemeenteraadslid.

Zitting van 20.11.18

#Onderwerp : Mondelinge vraag van Philippe Desprez betreffende de plaatsing van verkiezingsborden
voor een gebouw van de Ijsvogellaan.#

Openbare zitting

Electorale aanplakking, is zeker nuttig om de kiezer te informeren, en is vaak het onderwerp van
controverse, de installatie van de panelen is niet altijd ten goede. Hun tentoonstelling wordt stelselmatig
uitgebreid voor ten minste drie weken na de dag van de verkiezingen, de borden veranderen in een enorm
lappendeken van culturele advertenties... waarvan de effectiviteit in termen van communicatie zeer relatief is.
Verschillende bewoners van het gebouw 11 IJsvogellaan hebben geklaagd over de nieuwe installatie van
panelen voor hun huis en over hun te laat verwijderen, gezien het feit dat het een ongeschikte locatie is
omdat het te dichtbij woningen is, met als gevolg van minder daglicht in hun appartementen, wat gevolgen
heeft voor hun levenskwaliteit. Ik zou toevoegen, na vaststelling, dat deze panelen kunnen afleiding creëren
voor de automobilisten die gebruik maken van de rotonde.
Niet twijfelend aan uw bereidheid om de leefomgeving in elk gebied te verbeteren, verwachten wij een
oplossing die het best geschikt is voor het milieu van het Keymplein waarvan ik hoop dat, dat het genade zal
vinden in uw ogen vanaf de volgende regionale, wetgevende en Europese verkiezingen volgend jaar in mei.
Kunt u, terzelfder tijd, de geschiktheid van elke locatie met de bescherming van de levenskwaliteit van onze
burgers in alle wijken nagaan en een termijn voorschrijven voor de verwijdering die de week niet
overschrijdt, zoals gebruikelijk in een groot aantal Brusselse Gemeenten?

De Raad neemt kennis.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitster, 
Cathy Clerbaux

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 21 november 2018

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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